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Kérdés

„Miért tűnt el a Népegészségügyi Program a költségvetés egészségügyi fejezetébóZ?" címmel
a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Rácz Jenő egészségügyi
miniszterhez.
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A Magyar Köztársaság 2006 . évi költségvetéséről szóló T/17700 . számú törvényjavaslatában
az Egészségügyi Minisztérium fejezete alatt nem található a Népegészségügyi program
jogcímcsoport. A 2005-ös költségvetésben a program működésére 927 millió Ft-ot szántak.

K/17749 . számú írásbeli kérdésemre adott válaszában Miniszter úr arról biztosított, hogy a
fejezeti indokolásokból minden bizonnyal választ kapok kérdéseimre . Miniszter úr azt is
jelezte, hogy a fennmaradó kérdéseimre válaszolni fog .
A fejezeti indokolásokat tartalmazó kötetek megérkeztek, azonban nem tartalmaztak érdemi
magyarázatot arra, hogy miért szűnt meg a Népegészségügyi Program önálló jogcímcsoportja
megszűnt. Ezért kérem Miniszter úrtól, ezúttal érdemi választ adjon kérdésemre :

Miért tűnt el a Népegészségügyi Program a költségvetés egészségügyi fejezetéből?

Amennyiben mégis van pénz a Népegészségügyi Programra a jövő évi költségvetésben,
tételesen hol és mekkora összeget szánnak rá?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2005. október 17 .
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